

Title (en)

Manufacturing of a snowglider, reinforcement and a snowglider with such a reinforcement

Title (de)

Herstellungsverfahren eines Gleitbretts, Verstärkung und ein Gleitbrett mit solch einer Verstärkung

Title (fr)

Procédé pour réaliser une planche de glisse sur neige, renfort et planche de glisse sur neige comprenant un tel renfort

Publication

**EP 1234603 A1 20020828 (FR)**

Application

**EP 02356008 A 20020117**

Priority

FR 0102413 A 20010222

Abstract (en)

[origin: US2002113409A1] Board for gliding over snow (1) comprising a gliding sole plate (2) bordered by metal side edges (3), an upper protective and decorative layer (4), and a filler core (6), including, on at least one of its faces, the lower face and/or the upper face, at least one internal rigid reinforcement (5), wherein this internal rigid reinforcement has at least one laterally flush zone (9, 11) in the region of the heel of the board for gliding over snow so as to allow the centering of the median longitudinal axis of said reinforcement relative to the median longitudinal axis of the board for gliding over snow.

Abstract (fr)

Une planche de glisse sur neige (1) comprend une semelle de glisse (2) bordée par des carres latérales métalliques (3), une couche supérieure de protection et de décoration, et un noyau de remplissage comportant sur au moins une de ses faces, inférieure et/ou supérieure, au moins un renfort rigide interne (8). Dans la planche de glisse sur neige (1), ce renfort rigide interne (8) présente au moins une zone affleurant (9, 11) latéralement au niveau de la zone de talon (12) de la planche de glisse sur neige (1), afin de permettre le centrage de l'axe longitudinal médian dudit renfort rigide interne (8) par rapport à l'axe longitudinal médian (A) de la planche de glisse sur neige (1). <IMAGE>

IPC 1-7

**A63C 5/12**

IPC 8 full level

**A63C 5/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**A63C 5/12** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)

- FR 2678543 A1 19930108 - ROSSIGNOL SA [FR]
- US 5288442 A 19940222 - BAUVOIS JEAN [FR]

Citation (search report)

- [DA] FR 2678543 A1 19930108 - ROSSIGNOL SA [FR]
- [DA] US 5288442 A 19940222 - BAUVOIS JEAN [FR]
- [A] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 1996, no. 02 29 February 1996 (1996-02-29)

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR

DOCDB simple family (publication)

**EP 1234603 A1 20020828; EP 1234603 B1 20060315; EP 1234603 B8 20060614; AT E320288 T1 20060415; DE 60209865 D1 20060511; DE 60209865 T2 20060810; FR 2820981 A1 20020823; FR 2820981 B1 20030328; US 2002113409 A1 20020822; US 6755434 B2 20040629**

DOCDB simple family (application)

**EP 02356008 A 20020117; AT 02356008 T 20020117; DE 60209865 T 20020117; FR 0102413 A 20010222; US 7933502 A 20020220**